

Referat af bestyrelsesmøde i Maglebjerg Sportsrideklub mandag den 03 maj 2021 kl. 19.00 på TEAMS.

Dagsorden

- | | |
|-------|---|
| 19.00 | 1. Godkendelse af dagsorden |
| | 2. Valg af ordstyrer |
| | 3. Formanden har ordet |
| | • Arrangementer søsat—bidprøvning. |
| | • Kontakt DRF– Maibritt Viffeldt datoer |
| | 4. Økonomi—Mette Tving |
| | • Bank og støtte |
| | • Medlemstal |
| | • Andet vedr. økonomi |
| | 5. Kontakt med Maglebjerg udkast Henrik Karmark |
| | • Møde datoer med Maglebjerg Ridecenter |
| | 6. Sikkerhedspolitik Malene og Heidi |
| | 7. Planlægning af processen med DRF |
| | 8. LOGO– beslutning |
| | 9. Næste møde |
| | 10. Eventuelt |
| | 11. Lukket møde (hvis behov) |
| 21:00 | Slut |

Deltagere:

Christina
Henrik
Mette
Heidi
Anja
Stine
Malene

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

2. Valg af ordstyrer

Christina er ordstyrer og Heidi referent

3. Formanden har ordet

- **Arrangementer søsat**—bidprøvning— Christina tovholder
Gennemgang af aktivitetslisten for at få søsat flere arrangementer mens vi venter på DRF.
Ridelejr uge 29—Christina, Stine tovholdere
Online distanceridt—Heidi tovholder
Maglehop—uden for klub 29 maj 2021
Spring støtte arrangement en dag i Maj—Hanne Hyldahl + Dennis Steffenaar - Heidi og Malene tovholdere
Dressur kursus Anne Ullegård—Malene og Heidi Tovholdere
Loppemarked hvor folk kan leje standplads til salg af hesteting—Stine og Juniorerne kontakt Junior repræsentant—Naja Thomsen + Lone Kryder Pedersen om evt. pasning af bod.
- **Kontakt DRF– Maibritt Viffeldt datoer** –Christina har talt med Maibritt Viffeldt og hun vender tilbage med datoer hurtigst muligt.

4. Økonomi—Mette Tving

- **Bank og støtte**
- **Medlemstal**
- **Andet vedr. økonomi**

Mette er i kontakt med banken og forventer en afklaring på konto i denne uge. Mette er ved at gøre sig bekendt med programmet Dinero, der virker til at være et fint program til opstartsfasen for klubbens medlemshåndtering

Medlemsantal dags dato er 56 stk

Mette er påbegyndt at ansøge opstartstilskud ved Næstved kommune

5. Kontakt med Maglebjerg udkast Henrik Karmark

Henrik skriver udkast til kontrakten og resten af bestyrelsen gennemlæser og kommer med input.

- **Møde datoer med Maglebjerg Ridecenter**

Christina planlægger—på møde deltager Mette, Henrik og Christina på bestyrelsens vegne.

Udkast til kontrakt sendes til Anne og Claus så snart det er muligt. Gerne i uge 18.

6. Sikkerhedspolitik Malene og Heidi

Sikkerhedspolitik er godkendt af Anne. Malene og Heidi oplyser om det punkt der omhandler forholdsreglerne ved brand og ulykke, som er et af kriterierne til at få sikkerhedscertifikat ved DRF.

Sikkerhedsreglerne lægges i FB gruppe til gennemlæsning af alle.

Sikkerhedsreglerne skal sendes med 1 opkrævning/velkomst ved indmelding.

7. Planlægning af processen med DRF

Møde med DRF—Christina aftaler datoer med Maibritt fra DRF og lægger dem til afstemning i gruppen.

Ikke alle fra bestyrelsen behøver deltage.

8. LOGO– beslutning

Sidste detaljer drøftes og Mette viderebringer vores ønsker til Lise og dette bør være sidste justering.

9. Næste møde

Næste møde sættes til 31/5-2021 men kan flyttes til tidligere hvis der opstår behov i forbindelse med kontrakt eller DRF.

10. Eventuelt

Intet

11. Lukket møde (hvis behov)

Intet